
 

Gisteravond, 14 december, stond ik na de laatste bestuursvergadering van het jaar nog even op het 

balkon van het clubhuis naar de plas te kijken. Altijd een mooi uitzicht, maar nu met de verlichte boot 

van Robert Lubbers en de eveneens door hem versierde starttoren, was het heel speciaal.  

 

Natuurlijk, de toren heeft een uitgebreide opknapbeurt heel hard nodig. Daar wordt aan gewerkt 

zoals we in de afgelopen maanden hard gewerkt hebben aan het opknappen van haven en clubhuis. 

Misschien niet opvallend voor iedereen, maar ook heel hard nodig. Overheidsinstanties stellen hun 

eisen en wij moeten daar aan voldoen. We willen de haven veilig en toegankelijk houden voor u 

allemaal. Er moet met plezier gezeild en gevaren kunnen worden.  

 

En er is dit jaar met veel plezier gevaren! Jeugdzeilen, volwassenenzeilen, studentenzeilen, als het 

weer even mee zat was de plas vol met bootjes. Tijdens de Boterletterwedstrijden zat het weer alleen 

de eerste dag mee, maar de sfeer was en bleef uitstekend. Dankzij de grote ramen in de 

balkongordijnen, vervaardigd door Nic Bol, had men een prima uitzicht en werd het balkonterras in 

ruime mate gebruikt, een aanwinst.  

 

Om al dat zeilen te kunnen realiseren zijn we afhankelijk van vrijwilligers, trainers, begeleiders, 

wedstrijdleiders, het bestuur, maar ook  gastheer Hennie en havenmeester Hans!  
 

Laten we de goede sfeer in de club ook volgend jaar vasthouden, en er met elkaar een sportief jaar 

van maken.  

 
Ik blijf me er in ieder geval met veel plezier voor inzetten. Ik wens u allen gezellige feestdagen en een 

heel goed 2016. 

 
Ruud Behrend 

 


